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Referat TED opstartsmøde den 28.januar 2025 
tilstede: Helle, Ketty, Sinead, Sybil, Bodil, Lisbeth, Tove 
 
1. velkomstbrev 
 
- velkomstbrevet blev gennemgået. 
- Der var tale om evt. kontigent forhøjelse, hvor alle blev enige om at der ikke i år bliver 

forhøjelse men at man næste år genovervejer evt kontigent forhøjelse 
- rettelser ved birdies, match afvikling, og diverse tilføjelse ang NS mv 
- Tove tager kontakt til UNICO ang spisning 
 
1. kalender 
 
- datoer blev gennemgået. enkelte rettelser ang tee 
- der blev aftalt at Tove fordeler matcherne og inden offentliggørelse vil alle have en 

mulighed for at se og bytte rundt på diverse matcher 
- der blev aftalt at tove og Lisbeth står for ryst posen og gunstart matcher 
- der er kun match i juli måned den sidste tirsdag i den måned 
- Gentager successen fra sidste år med at invitere klubbens kvinder  til at deltage i en 9 

hullers match - det bliver den 22. april 
 
2. økonomi 
 
- regnskab for 2024 blev gennemgået 
- grundet sponsor tab var der bl,a, købt flere præmier ind 
- der er en del indkøb som overgår til 2025 - birdies, bolde mv 
- der manglede at blive bogført en +difference 
 
3. sponsor 
 
- Sybil og Helle er klar til at tage sponsor delen igen. 
- pt er der rigeligt indkøbt at bolde 
- så snart kalender er blevet godkendt vil Sybil og Helle finde ud af hvilke sponsorer der 

er og hvad der skal købes ind. 
- Ketty tager fat i en sponsor 
- Tove tager fat i golf håndklæde med TED logo (som præmie) 
 
4. mail ang tur med ted 
 
- Tove havde modtaget en mail fra initiativ gruppen “TED på tur” om et bidrag til dette 

arrangement 
- alle var enige om at det var lagt et stort arbejde i denne tur og der var kun ros til dette, 
- der blev talt om det sociale aspekt i denne tur og ikke kun på denne tur men også 

generelt 
- for hvordan kan man generere og fremme det sociale aspekt mere også i det daglige på 

dagens match dag 
- der blev talt om det sociale ved at være på tur 
- der blev talt om at møde alle på lige fod - eksempel det ikke at melde fra på en bold i 

utide uden evt at give en grund.  

 



 

- det kan virke meget grænse overskidende, hvis man f”øler sig ikke helt inde i varmen og 
skal kæmpe for at føle sig velkommen” 

- Nogen havde også nævnt at de rigtig gerne ville på tur men ikke en helt weekend, og 
om dette evt også kunne blive arrangeret 

- Ud fra regnskab og forventet budget 2025 blev det besluttet at give et tilskud på kr 
2000,00 

 
5. evt 
 
- Bodil kom ind på hvordan kan man blive mere synlig på AGCs hjemmeside, så man evt 

kunne få flere kvinder til at komme med 
- lisbeth vil tage fat i dette. Hun mener der er en måde at gøre dette på. 
- generelt mere synlighed ville være godt 
 
 
 
 
 
Tak for et godt møde 
 
Referent Tove 

 


